



1 December 2022

SIAC Signs Memorandum of Understanding with the Shanghai University of Political Science and Law

The Singapore International Arbitration Centre (SIAC) is pleased to announce that it has entered into a Memorandum of Understanding (MOU) with the Shanghai University of Political Science and Law (SHUPL).

The MOU was signed at a virtual signing ceremony on 1 December 2022 by Ms Gloria Lim, Chief Executive Officer of SIAC, and Professor Liu Xiaohong, President of SHUPL. Under the MOU, SIAC and SHUPL will work together to place law students from SHUPL in internships at SIAC. Both parties will also explore the possibility of developing or conducting university modules, joint training programmes, seminars, and other events in China to promote the development and practice of international arbitration.

Professor Liu Xiaohong, President of SHUPL, said, "I believe that through sincere cooperation with SIAC, we will be able to gain fruitful achievements, to train more professional talents who are proficient in international commercial arbitration laws and practices, to realize the complementarity of high-quality resources, and to contribute to the construction of international commercial dispute resolution and legal system hand in hand."

Ms Gloria Lim, CEO of SIAC, said, "We are pleased to be entering into this collaboration with SHUPL, which will support the development and nurturing of our next generation of arbitration practitioners, through internship opportunities with SIAC and joint training programmes that will provide useful exposure to the practice of international arbitration."

For more information, please contact:

Singapore International Arbitration Centre

T: +65 6713 9777

E: corpcomms@siac.org.sg

W: www.siac.org.sg

Singapore International Arbitration Centre Shanghai Representative Office

E: siac_china@siac.org.sg



2022年12月1日

新加坡国际仲裁中心和上海政法学院签订合作备忘录

新加坡国际仲裁中心（“新仲”）在此欣然宣布与上海政法学院签署合作备忘录。

新仲首席执行官林美恩女士与上海政法学院校长刘晓红女士远程签署了合作备忘录。根据该备忘录，新仲将接收上海政法学院的学生在新仲实习。双方还将在开展和联合举办大学课程、联合培训项目、研讨会等活动上探索合作机会，推动国际仲裁的实践和发展。

上海政法学院校长刘晓红教授说，“相信通过与新加坡国际仲裁中心开展精诚合作，我们一定能够取得积极的成果，培养更多通晓国际商事仲裁法律和实务的专业人才，实现优质资源互补，共同为推动国际商事争议解决建设与法制建设作出贡献。”

新仲首席执行官林美恩女士说，“我们很高兴与上海政法学院开展合作，通过新仲的实习机会和联合培训项目，提供接触仲裁实践的有益机会，发展和培养我们下一代的仲裁从业者。”

详情请联系：

新加坡国际仲裁中心

电话: +65 6713 9777

邮箱: corpcomms@siac.org.sg

网站: www.siac.org.sg

新加坡国际仲裁中心上海代表处

邮箱: siac_china@siac.org.sg